
Pomoč ribiški družini  

POTEK DELA 

V petek, 24. februarja, smo se z razredom takoj po pouku, ob 14. uri, zbrali pri ribiškem domu Barje 

na Hladnikovi cesti 11. Prvi dan naše akcije smo zaključili po šestih urah aktivnega dela, seveda pa 

smo med delom naredili kratek odmor za malico. Naslednji dan, v soboto 25. februarja, smo 

nadaljevali z zadanimi nalogami. Zaradi napovedanega dežja v popoldanskih urah, smo z delom začeli 

že ob 7. uri. Poskušali smo biti kar se da učinkoviti. Po uspešno zaključeni akciji smo pospravili še 

orodje in ostale pripomočke in se ob 13. uri odpravili domov.  

Da je naša akcija potekala tekoče smo se razdelili po skupinah in določili točno določeno nalogo za 

vsako skupino.   

 

SLIKE 

Nekaj slik z naše delovne akcije: 
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Slika 6   

ZAHVALA 

Radi bi se zahvalili g. Iveku Tkalčiču, ki nam je pomagal organizirati projekt in nam ponudil ustrezno 

orodje.  

 

OSEBNE REFLEKSIJE DIJAKOV  

Katja Halilovič: »Dolge ure iskanja globljega pomena in misli o tako drobni dejavnosti, kot je 

grabljenje kamnov ali ravnanje tal z motiko, skorajda niso prinesle refleksij, ki bi bile vredne branja. 

Delo si lahko predstavljate čisto takšno, kot ste zgoraj prebrali, pa vendarle ob februarskem 

kaotičnem kopičenju drugega dela in dogodkov, je bila prav sproščujoča dejavnost. Vsa olepšava 

nepomembnega dela, kot se morda zdi, bi bila kliše, celo laž, a vseeno je potrebno opravičiti dejavnost 

s preprostim ozirom nazaj v izvor težave onesnaženja, za katero smo presodili, da jo je vredno 

razrešiti. Našo prostovoljsko delo lahko primerjam s sivim kvadratnim kamenčkom, ki sam po sebi ni 

nič posebnega, vendar je lepši, če ga nekdo zbrusi in oblikuje, a je še bolj veličasten in pomemben kot 

del mozaika, ki sestavlja kakšno podobo. Opravili smo le začetni del brušenja kamenčka, a smo tako 

pripomogli, da bomo morda nekoč zložili celoten mozaik. Tako mi nismo lovili priznanja in senzacije 

angažiranosti enega dneva, temveč smo hoteli utrditi temelje prihodnosti, ki se danes zaradi katastrof 

razblinja za človeka in ostala živa bitja. Pomembno je zavedanje, da je življenje vse okoli nas, vendar 

se ta skoraj nikoli ne vtika v našega, le morda kdaj občasno zaradi naše krivde razjarjeno in ubito drvi 

z naglico mimo nas. Ob vsaki prošnji temeljih človeških potreb ter nemirnega duha nas narava lahko 

potolaži in priskoči na pomoč, kdaj pa je pravično tudi, da ji ponudimo plačilo v obliki pomoči ob 

katastrofah. In ne, to ni pomoč, ki jo nudimo, ker je šola tako naročila, ali ker je v družbi vgrajeno, da 

je pomoč dobrota, za katero si nagrajen, temveč pomoč, ki jo nudi človek, ki ve, da ima dve roki s 

pravim razlogom. Tisti dan sem hodila po mestu in videla plakat, na katerem je pisalo, da kar smo 

storili danes, moramo tudi jutri - pa ne samo jutri, tudi pojutrišnjem, čez en teden in čez vrsto let, ko 

ne bomo več generacija mladih, ki se ima še voljo boriti za boljši svet.«  



Lija Cerar:  »Na prostovoljni akciji sem se imela fino. Še bolj smo se povezali kot razred in hkrati nekaj 

naredili za ribiško družino.«  

 

Lovrenc Pintar: »Zelo dobro se mi zdi, da nam je šola omogočila projekt prostovoljstva. Po opravljenem 

delu imam občutek, da sem osebno zelo zrastel.«  

Svit Božič: »Naše delo v okolici doma ribiške družine barje se mi je zdelo zelo primerno kot izbira 

prostovoljnega dela, saj smo pri čiščenju v naravi našli veliko smeti, z njihovim odstranjevanjem pa je 

okolica doma lepša in čistejša.« 

 

Iva Vasle: »Super izkušnja, saj smo se kot razred še bolj povezali in skupaj dosegli zadani cilj.«  

Žiga Pogačar: »Bilo mi je v veselje pomagati ljudem in všeč mi je bilo, da smo pomislili tudi na živali 

(ribe) in jim pomagali.« 

Aleksej Malevanov: »Naš projekt mi je bil zelo všeč, predvsem zato ker smo se z razredom še bolj povezali 

in se bolj seznanili, kako pomembno je pomagati okolju.« 

Dora Pelko Jamnik: »Menim, da je prostovoljno delo, ki smo ga opravljali pod okvirom Ribiškega društva 

pomemben del vsestranske izobrazbe, ki jo potrebujemo za to, da postanemo vestni in odgovorni 

državljani Republike Slovenije. Delo je bilo zabavno, saj smo ga opravljali skupaj s svojimi sošolci, 

prav tako pa nas je spomnilo na pomembnost urejenega okolja in našega življenjskega prostora. Upam, 

da je ta izkušnja pripomogla k našemu vsakodnevnemu odnosu do narave.« 

Matic Krušec: »S to akcijo sem se zavedal pomena prostovoljnega dela v današnji družbi.« 

Anastasia Titova: »Teh 12 ur prostovoljstva se mi je zdelo zelo poučno in koristno, saj še nikoli nisem 

imela opravka, s čimer podobnim.« 

Maj Vidmar: »Zelo sem vesel, da sem lahko pripomogel k poslanstvu ribiške družine, to je varstvo in 

urejanje okolja, še posebej zato ker imam prijatelja, ki je tudi sam član ribiške družine, zato vem kako 

pomembno poslanstvo ribištvo pravzaprav je. Ponosen sem, da smo se kot razred odločili za ta projekt.« 

Zoja Koprivnikar: »Poleg tega, da smo opravili družbeno koristno delo, smo se zaradi tega sodelovanje 

tudi kot razred še bolj povezali.«  

Gaber Jerman: »Prostovoljna pomoč ribičem je bila zabavna a hkrati poučna izkušnja, saj sem tako malo 

več izvedel o sami organizaciji in delu ribičev. Všeč mi je bilo tudi, saj sem vedel, da delam nekaj v prid 

drugih.«  

Elena Anokhina: »Vesela sem, da sem lahko pomagala ribičem in tudi izvedela nekaj novega o ribištvu.«  

Tara Šujica: »Izkušnja prostovoljnega dela je na meni pustila pozitiven vtis, saj se na tak način zelo hitro 

zavemo pomembnosti medsebojne pomoči in pa predvsem tega, da je tudi delo, ki ga opravljamo brez 

pričakovanja plačila, zelo veliko vredno. Poleg tega se mi je izkušnja zdela poučna, saj se sem se sama 

s prostovoljnim delom srečala prvič.«  

Eva Kosmač: »Pri pomoči ribiški družini sem uživala, ker sem bila obkrožena z dobro družbo, še bolj pa 

mi je bilo všeč to, da smo opravili nekaj dobrega.« 

Ana Boštjančič: »Projektna naloga se mi je zdela dobra izkušnja, saj smo kot razred delali kot celota tudi 

izven šole in hkrati pomagali ostalim.«  

 

Lara Sabotič: »Urejanje okolice je bilo sproščujoče in zabavno, hkrati pa sem se začela zavedati, kako 

lahko vsak posameznik zelo veliko pripomore k boljšemu svetu.«  
 

Karina Perko: »Delo se mi je zdelo dokaj zanimivo, v družbi sošolcev in sošolk mi je čas hitro minil.« 



Olga Chuzhinova: »Prostovoljstvo je ena redkih stvari, ki te lahko opomni, da se lahko pomaga, ne da bi 

karkoli pričakovali v zameno. Prinese ti namreč srečo takoj, ko občutiš, da si naredil nekaj dobrega.« 

Lana Fidler: »Moja izkušnja s prostovoljnim delom je zelo pozitivna. Mislim, da smo se ob delu z 

razredom še bolj povezali in odlično sodelovali. Poleg tega pa sem po končanem delu seveda čutila 

zadovoljstvo ob vedenju, da smo s svojim projektom kot razred pomagali ribiški družini in doprinesli 

tudi k čistoči okolja.«  

David Novak: »Delo na Ljubljanskem barju je bilo zanimivo in dinamično, predvsem pa človek ob takšnem 

delu razmisli in se zave svoje dolžnosti družbi.«   

Žiga Povhe: »Na delovni akciji sem se imel fino, saj nisem samo spoznal ribiškega društva, ampak sem 

tudi pomagal pri čiščenju in ohranjanju tamkajšnjega naravnega okolja.«  

Urban Ponikvar: »Prostovoljno delo  je bila nova in zanimiva izkušnja, sedaj bom vsak vikend 

prostovoljno pomagal in zbiral obleke za migrante. Delo osvobaja!«  

Anja Brunšek: »Prostovoljno delo pri ribiški družini je bila zanimiva izkušnja. Prej nisem vedela veliko o 

delu ribičev, vendar sem se lahko med  delom pogovarjala s skrbnikom hiše in tako izvedela veliko 

novega o ribištvu. Delo ni bilo preveč naporno, temveč je bilo rutinsko in skoraj sproščujoče, sploh ker 

sem lahko sproti videla naš napredek, ki me je motiviral za nadaljnjo delo. Imeli smo tudi srečo z 

vremenom, saj je bil napovedan dež, vendar pa smo začeli dovolj zgodaj, da nam je delo uspelo opraviti 

preden je začelo deževati.«  

Eva Grmič: »Timski duh, rekreacija, zabava in smeh! - Vse to nas je spremljalo pri zadani projektni 

nalogi. Verjamem, da smo s prostovoljstvom pomagali in osrečili druge, hkrati pa ustvarili čudovit 

razredni spomin.«  

Ester Polak:  »Prostovoljstvo se mi zdi odličen projekt, saj je razred naredil dobro delo, prav tako pa smo 

se s sošolci še bolj povezali. Upam, da bo naše urejanje okolice doprineslo k boljšemu življenjskemu 

prostoru za ribe in pomagalo pri ohranjanju narave.«  

Tina Hrastar: »Jaz sem delo opravljala prav z užitkom, ker sem to priložnost izrabila, da se družim s 

prijatelji in hkrati naredim še kaj koristnega.«  


